

INSTRUCTIONS/ INSTRUCTIONS

1



EN Take one outer piece 2 and outer piece 3 and sew them together, from the left side notch to the right side notch. Notch the curves to give ease when turning inside. Do the same steps with the other 2 outer pieces and then with the lining pieces.

FR Epingler les pièces 2 et 3 endroit contre endroit selon l'image et coudre du cran de gauche au cran de droite. Cranter les arrondis. Faire de même avec les autres 2 pièces extérieur et répéter l'opération pour les doublures.



2



EN Take the outside piece (number 1) and place it right side against right side with the 2 pieces you just sewn together, by opening/separating these last 2. The curves on the outside piece and the inside piece should match.

FR Ouvrir les 2 pièces et épingler endroit contre endroit à la pièce numéro 1 en les alignant. Coudre d'un bout à l'autre en s'arrêtant si nécessaire aux bouts de couture précédents et en reprenant jusqu'à finir à l'autre bout. Cranter les arrondis. Répéter les étapes avec l'autre moufle et les doublures.



3



EN Sew all the way around, from the bottom left to the bottom right. You can stop and backstitch at the crossroads of the seam you just made and start again on the other seam.

If you want to finish without ribbing, simply fold in 1 cm the top edge seams and top stitch them together to close the mittens.

FR Coudre d'un côté à l'autre en forme du U inversé, en commençant par l'un des bords du bas.

Si l'on souhaite finir les moufles sans bord côte il suffit de faire une rentrée d'1 cm du bord extérieur et doublure et les surpiquer pour fermer l'ouvrage.

